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Z A P I S N I K 

 

sa 11. sjednice Županijske Skupštine  

Virovitičko-podravske županije 

održane dana 20. prosinca 2023. godine 
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Z A P I S N I K 

 

sa 11. sjednice Županijske skupštine Virovitičko-podravske županije koja je održana 20. 

prosinca 2023. godine u Velikoj vijećnici Županijske skupštine u Virovitici s početkom u 

11,00 sati. 

 

  PRISUTNI VIJEĆNICI: 

 

1. SANJA KIRIN 

2.DINO PAVOKOVIĆ 

3. MILAN KRMPOTIĆ 

4. HELENA HEGEDIŠ 

5. DINKO BEGOVIĆ 

6. IVANKA POSPIHALJ 

7. MARINA HOLEC 

8. DARIO VRANEK 

9. ĐURO RIPLI 

10. BORIS ĆALETA CAR 

11. MATEA MALENJAK 

12. MAJA POJE 

13. MAJA JURLINA  

14. ZDRAVKO KOVAČEVIĆ 

15.  IVAN GOJEVIĆ 

16. DARKO BOŽIČKOVIĆ 

17. IVONA PANKAZ 

18. HRVOJE SVODBODA  

19. MIRKO BUŠLJETA  

20. ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ 

21. NIKOLA TOMIĆ 

22. MATE VUKUŠIĆ 

23. DANIJEL BIJUK 



3 
 

24. NIKOLA DENGORICIJA 

25.NADA PINTAR 

26.MILE BIĆANIĆ 

27.MANDICA BOLOBAN 

28. LUKA PODNAR 

29. JOSIP MAREKOVIĆ 

30. VEDRANA JOZINOVIĆ 

 

  ODSUTNI VIJEĆNICI: Smilja Vujić. 

 

Sjednici su osim vijećnika bili nazočni župan Igor Andrović, te zamjenik 

župana Igor Pavković, kao i pročelnici upravnih tijela Županije i ravnatelji ustanova kojih je 

osnivač županija.    

 

  Rad sjednice pratili su djelatnici HTV i lokalnih radio postaja. 

 

  Sjednicu Županijske skupštine otvorio je predsjednik Županijske skupštine 

Dinko Begović koji je na početku sjednice pozdravio sve vijećnike, župana Igora Androvića , 

zamjenika župana Igora Pavkovića, pročelnike županijskih službi, te ravnatelje ustanova čiji 

je osnivač Županija, kao i nositelje izrade materijala koji su na dnevnom redu današnje 

sjednice i ostale prisutne.  

                      Prozivkom je potom  utvrđen kvorum nazočnih vijećnika, te je utvrđeno da je od  

ukupno 31 vijećnika današnjoj sjednici je nazočno 30 vijećnika.  

  

Za današnju sjednicu  predložen je sljedeći Dnevni red:   

 

AKTUALNI SAT 

1. Ovjera zapisnika sa 10. sjednice  Županijske skupštine,  

2. Razmatranje prijedloga 2. Izmjena i dopuna Proračuna Virovitičko-podravske županije sa 

za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu,  

3. Razmatranje Prijedloga Proračuna Virovitičko-podravske županije za 2024.g. sa 

projekcijama za  2025. i 2026. godinu, 

4. Razmatranje prijedloga Odluke o izvršavanju proračuna Virovitičko-podravske županije za 

2024. godinu, 

5. Razmatranje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za 

obračun plaća službenika i namještenika u upravnim tijelima Virovitičko-podravske županije, 

6. Razmatranje prijedloga Odluke o visini turističke pristojbe na području Virovitičko-

podravske županije za 2025. godinu, 

7. Razmatranje Plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta sa Financijskim 

planom za 2024. godinu Županijske uprave za ceste Virovitičko-podravske županije, 
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8. Razmatranje Programa Javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske gorske 

službe spašavanja - Stanice Orahovica za 2024. godinu, 

9. Razmatranje prijedloga Programa rada Županijske skupštine Virovitičko-podravske 

županije za 2024. godinu, 

10. Razmatranje prijedloga Odluke o raspoređivanju sredstva namijenjenih financiranju 

političkih stranka i nezavisnih vijećnika Županijske skupštine u 2024. godini,  

11. Razmatranje prijedloga Odluke o davanju u izradu IX. Izmjena i dopuna Prostornog plana      

Virovitičko-podravske županije 

12. Razmatranje prijedloga Odluke o donošenju VIII. Izmjena i dopuna Prostornog plana 

Virovitičko-podravske županije, 

13. Razmatranje Analize stanja sustava civilne zaštite na području Virovitičko-podravske 

županije za 2023. godinu, 

14. Razmatranje prijedloga Godišnjeg provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara za 

područje  Virovitičko-podravske županije za 2024. godinu, 

15. Razmatranje prijedloga Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite Virovitičko-

podravske županije za 2024. godinu, 

16. Razmatranje prijedloga Godišnjeg programa korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, 

prodaje i davanja na korištenje poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske u 

2024. godini,  

17. Razmatranje prijedloga Programa održavanja sustava javnog navodnjavanja Kapinci – 

Vaška za 2024. godinu, 

18. Razmatranje prijedloga Programa održavanja sustava javnog navodnjavanja Novi Gradac 

–     Detkovac za 2024. godinu,  

19. Razmatranje prijedloga Programa održavanja sustava javnog navodnjavanja Đolta I. faza 

za    2024. godinu,  

20. Razmatranje prijedloga Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za 

sustav       navodnjavanja Kapinci – Vaška za 2024. godinu, 

21. Razmatranje prijedloga Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za 

sustav      navodnjavanja Novi Gradac - Detkovac za 2024. godinu,  

22. Razmatranje prijedloga Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za 

sustav      navodnjavanja Đolta I. faza za 2024. godinu,  

23. Razmatranje prijedloga Odluke o djelomičnom oslobađanju dijela naknade za 

navodnjavanje u 2023. godini, 

24. Razmatranje prijedloga Odluka o otpisu potraživanja Virovitičko-podravske županije po 

kreditima odobrenim od strane Virovitičko-podravske županije za kreditiranje razvitka i 

obnove poljoprivrede, 

25. Razmatranje prijedloga Odluke o otpisu potraživanja po osnovi Ugovora o sufinanciranju 

dijela troškova za izgradnju Projekta navodnjavanja poljoprivrednog zemljišta Kapinci –

Vaška,  

26. Razmatranje prijedloga Odluke o prijenosu imovine evidentirane u poslovnim knjigama      

Virovitičko-podravske  županije, 

27. Razmatranje Izvješća o stanju u gospodarstvu Virovitičko-podravske županije, 

28. Razmatranje Informacije o stanju komunalnog gospodarstva i pružanju vodnih usluga na      

području Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu, 
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29. Razmatranje prijedloga Odluke o prijenosu imovine nabavljene u okviru projekta 

„Poboljšanje  uvjeta za pružanje primarne zdravstvene zaštite u VPŽ“ – KK.08.1.1.02.0002, 

30. Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća Opće       

bolnice Virovitica o davanju suglasnosti ravnatelju za zaključivanje ugovora: 

a) o nabavi usluge opskrbe prirodnim plinom 

b) o nabavi posebne skupine lijekova, 

31. Razmatranje prijedloga Odluke o osnivanju i imenovanju Savjeta za zdravlje Virovitičko-      

podravske županije, 

32. Razmatranje  prijedloga Odluke o osnivanju i imenovanju Županijskog povjerenstva za  

procjenu šteta od prirodnih nepogoda Virovitičko-podravske županije. 

 

Prijedloga za dopunu ili izmjenu predloženog dnevnog reda nije bilo, te se isti daje na 

glasovanje. 

Nakon provedenog glasovanja za prijedlog dnevnog reda predsjednik Skupštine  

utvrđuje da je jednoglasno (sa 30 glasova za, bez suzdržanih glasova i bez glasova protiv) 

usvojen dnevni red današnje 11. sjednice. 

 

AKTULANI SAT 

 SANJA KIRIN – Klub vijećnika HDZ-HSLS – pozdravila je nazočne i slušatelje i 

istakla da ima tri pitanja. Dva za župana i treće za pročelnika Mijoka. S obzirom da je od 

srpnja ove godine uvedena javna usluga linijskog prijevoza putnika na području Virovitičko-

podravske županije koji sufinanciraju općine i gradovi, možete li nam reći koji su rezultati 

uvođenja te usluge? Objavljena je i vijest o dodatnim sredstvima za sport od strane 

Ministarstva turizma i sporta. Koliki iznos je dodijeljen Sportskoj zajednici Virovitičko-

podravske županije i za koje programe? Virovitičko-podravska županija svake godine pomaže 

poljoprivrednicima, poduzetnicima i obrtnicima, pa me zanima što se sve ove godine 

provodilo i što se planira sljedeće godine, kao i da li ste osigurali sredstva za to? Zanima nas 

stanje u poljoprivredi vezano za ovu tešku proizvodnu godinu. Koliko i koje sve prirodne 

nepogode su zadesile Virovitičko-podravsku županiju u 2023.g., kolika je procijenjena šteta 

po nepogodi i kolika je ukupna šteta? Da li je plaćena odšteta i u kojem postotku?  

 IGOR ANDROVIĆ – pozdravio je nazočne i slušatelje i zahvalio na pitanjima. U 

lipnju smo kao 4. županija u RH uveli javnu uslugu linijskog prijevoza putnika. Odobrili smo 

popuste na jednosmjerne karte čak do 50%, a na mjesečne karte za studente i umirovljenike – 

čak do 90% ovisno o zoni i kategoriji putnika! Za učenike SŠ koji su članovi kućanstva koji 

su korisnici zajamčene minimalne naknade ili pomoći za uzdržavanje, te ako su učenici djeca 

bez roditeljske skrbi pod skrbništvom, županija je osigurala financiranje karte u punom 

iznosu. Nakon 6 mjeseci se na području naše županije povećao broj polazaka autobusa za više 

od 30%. Prema broju karata ta javna usluga bilježi sve veći broj korisnika. Prodaja 

jednosmjernih karata porasla je čak 80% u odnosu na razdoblje prije te javne usluge, a 

mjesečne karte bilježe porast od 15%! Umirovljenici daleko više putuju jer im je osim 

povoljnije cijene karte omogućena i veća mobilnost. Mreža linija konstantno se mijenja prema 

potrebama na terenu, ali moramo biti u okviru sredstava koja su nam odobrena od 

Ministarstva prometa. Struktura sufinanciranja javne usluge linijskog prijevoza organizirana 

je tako da nam Ministarstvo mora, prometa i infrastrukture daje 75%, županija 12,5% i 
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gradovi i općine 12,5%. Općine sufinanciraju ovisno o kilometraži linije po pojedinoj općini. 

Ugovori su potpisani na dvije godine. Trenutno se rade pripremne radnje za objavu prethodne 

informacijske obavijesti o javnom natječaju u Službenom listu EU, nakon čega će ići ugovori. 

Ovo je prijelazno razdoblje od dvije godine i pokazalo se kao izuzetno kvalitetna mjera. 

Prijevoznici su „Čazmatrans“, Željko Šubić, „Autotrans“ i „Čačincitrans“. Zaista nas je 

razveselila vijest da se na natječaju izdvajaju sredstva za sportske zajednice za financiranje 

programa razvoja sporta od interesa za lokalnu zajednicu. Mogle su se prijaviti sve sportske 

zajednice, no nisu. Ili nisu bile spremne ili nisu imale kadrove za prijavu. Naša Sportska 

zajednica se prijavila na taj natječaj i sredstva su namijenjena isključivo za sufinanciranje rada 

stručnog kadra (plaće trenerima) i za sportsku opremu za djecu i mlade do 18 godina. 

Odobreno im je 212.000 € i kada dodamo tome sufinanciranje VPŽ to ispada oko 250.000 €! 

Program se podnosio istovremeno i za 2023. i 2024.g. Dakle za 2023.g. je iznos od 250.000 €, 

a za 20204.g. taj iznos bi trebao biti i veći tj. oko 300.000 €. Plaće trenerima onih klubova 

koji su se javili na natječaj, kao i treneri koji imaju licence, dobit će za ovu godinu plaće 

retroaktivno za 10., 11. i 12. mjesec oko 600 € bruto. Znamo kolika je to olakšica za klubove 

jer oni neće morati izdvajati za trenere, pa će možda i roditeljima članarina biti manja! 

Ukupno će 59 trenera biti na toj plaći, te će biti nabavljena prijeko potrebna oprema za 31 

klub i 13 sportskih grana. Hrvački klub Slatina zbog dobrih rezultata, dobit će novu strunjaču 

vrijednu čak 13.000 €. To je hvale vrijedan projekt za sport. Mi smo i do sada izdvajali 

sredstva za sportsku zajednicu, no ne možemo izdvajati toliko, pa savezi na kraju ne dobiju 

koliko im treba i većinom to financiraju gradovi i općine. Na ovaj način ćemo i mi biti 

uključeni kroz Sportsku zajednicu. Ovaj projekt ima veliki značaj i za lokalnu zajednicu i za 

poboljšanje uvjeta rada sportskih klubova koje mi kao županija podupiremo i financiramo. 

Vjerujem da će to potaći otvaranje novih sportskih programa, a mi ćemo i dalje biti snažna 

potpora našoj sportskoj zajednici. Za iduću godinu pripremamo kroz Nacionalni plan 

oporavka i otpornosti velike investicije u obrazovanju. Gradit ćemo nove škole, uz neke od 

njih i nove sportske dvorane, tako da će to uz školski sport puno značiti i za sport pojedinih 

općina i gradova. 

 BOJAN MIJOK – pozdravio je nazočne i slušatelje i istakao da je VPŽ ove godine 

raspisala i provodila više programa za  poduzetništvo, poljoprivredu i obrtništvo u vrijednosti 

od preko 450.000 €. Sve to prezentirali smo u nekoliko navrata i sve materijale smo podigli na 

web stranicu kako bi se svi mogli prijaviti. Sve programe i mjere kreirali smo uz pomoć 

poduzetnika, obrtnika i poljoprivrednika, kako bismo znali koje su njihove potrebe. Ove 

godine smo po drugi puta donijeli program potpora male vrijednosti za poticanje razvoja 

poduzetništva na području VPŽ za što smo dodijelili nešto više od 150.000 € za 46 korisnika. 

Mjera se pokazala kao jako dobra pa ćemo ju raspisivati i iduće godine. Više godina 

provodimo mjeru Tradicijski obrti na koju se prijavilo 15 korisnika koji su ostvarili potporu 

od 6.696  €. Provodimo i program potpore kroz subvenciju zakupa poslovnog prostora u 

mreži inkubatora na području VPŽ – nešto više od 150.000 €. Trenutno imamo 48 početnika 

poduzetnika stanara. U poljoprivredi dodjeljujemo potpore za opremu, prijavilo se 82 

korisnika i isplatili smo 96.000 €, a s tom mjerom ići ćemo i dalje. Subvencioniramo i kamate 

na proljetnu i jesensku sjetvu i godišnje za tu namjenu imamo na raspolaganju 40.000 €, a 

javilo se 33 korisnika. U tijeku je sufinanciranje kupovine nacionalne staklenke za med i 

javilo se 17 pčelara koji će ostvariti potporu do 0,25 € po staklenki (skuplja je od obične 

staklenke). Pčelari mogu time istaći hrvatski kvalitetan proizvod i ostvariti bolju cijenu. 

Dajemo subvenciju kamata na kredite za žene, mlade i početnike od 2020.g. i godišnje za tu 

namjenu izdvajamo oko 20.000 €, te za sada sufinanciramo kamatu za 18 korisnika. U ovoj 

godini smo izdvojili preko 450.000 € za ove programe. VPŽ prati i osluškuje potrebe naših 

poljoprivrednika, poduzetnika i obrtnika i nastoji svake godine osigurati dovoljno sredstava 

kako bi im se olakšalo poslovanje i egzistencija. Što se tiče prirodnih nepogoda ova godina u 
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poljoprivredi nije bila sjajna. Proglašavane su elementarne nepogode kako su dolazili zahtjevi 

općinskih i gradskih povjerenstava i to u 11 navrata! U Virovitici je olujni vjetar proglašen 

13.02. i 03.03. za Gradinu, Sopje i Suhopolje. Poplava je bila 17.05. u Čačincima, Čađavici, 

Crncu, Mikleušu, Orahovici i Sopju. Tuča je bila 17.05. u Čačincima i Orahovici. Poplava je 

bila 23.05. u Gradini, 24.05. u Špišić Bukovici, Novoj Bukovici, Pitomači, Slatini, Suhopolju 

i Zdencima, te ponovo 31.05. u Virovitici, 15.06. u Orahovici i Voćinu. Tuča je bila 17.07.  

Čađavici, Špišić Bukovici, Slatini, Sopju, Suhopolju i Virovitici. Olujni vjetar je bio 17.07. u 

Virovitici, te tuča 17.08. u Slatini. Ukupno procijenjena šteta od svih nepogoda iznosi 

78.555.112 €. Vlada RH je odobrila isplatu štete u iznosu od cca 15% ukupno procijenjene 

štete evidentirane u registru. Od proglašenja elementarne nepogode poljoprivrednici imaju rok 

od 8 dana za prijavu šteta, pa od proglašenja 15 dana Povjerenstva imaju rokove da daju 

priopćenje. Onda je rok od 50 dana od proglašenja, općinska i gradska Povjerenstva moraju 

sve unijeti u registar šteta i mi od proglašenja imamo rok od 60 dana da sve zatvorimo u 

registru i šteta je zaključana te se po njoj više ništa ne može raditi. Odšteta je isplaćena u 

visini od 31-100% i ove godine je Poljoprivredna agencija za plaćanje u poljoprivredi isplatila 

75% ukupnih sredstava od ukupno odobrenog iznosa za odštetu tj. 19 milijuna €. Vlada i 

ministarstvo su ukupno namijenili 25 milijuna € za štete. Preostalih 25% bit će isplaćeno u I 

polovici sljedeće godine do lipnja. Radi se o 6 milijuna €, no u neformalnim razgovorima sa 

ministricom saznali smo da se radi na tome da se to pojača jer su štete bile iznimno velike. 

Poljoprivrednici su izrazito zadovoljni isplaćenim potporama za prirodne nepogode. Isplaćeno 

su značajno veća sredstva nego proteklih godina, no naglasio bih da to nije kraj. Ministarstvo 

poljoprivrede je donijelo program potpore za kompenzaciju rasta troškova proizvodnje u 

sektoru ratarstva za ozime kulture (135 €/ha), te priprema i novu mjeru za jare kulture (160  

€/ha). Svi zajedno vodimo veliku brigu o našim poljoprivrednicima i radimo sve kako bi 

olakšali njihove teške proizvodne godine, kako bi oni bili što konkurentniji.  

 SANJA KIRIN – zadovoljna sam odgovorima i ispred Kluba svima koji nas prate 

putem radio valova, kao i svima vama vijećnicama i vijećnicima želim sretan Božić i uspješnu 

Novu godinu.  

 BORIS ĆALETA CAR – Klub vijećnika DP-MOST-HSU-SU-ZELENA LISTA I NV 

- pozdravio je nazočne i slušatelje i istakao da ima 3 pitanja. Molim pojašnjenje vezano za 

grijanje u nekim srednjim školama u Virovitici kojima je osnivač VPŽ. Prema informacijama 

kojima raspolažemo, učenici i profesori sjede u jaknama jer se nastava održava u hladnim 

učionicama. Da li je to samo trenutno, te da li novi Proračun predviđa dovoljno sredstava za 

grijanje škola u šk.g. 2023./24.g.? Molim da nam se pojasni ulaganje županije u primarnu 

zdravstvenu zaštitu, hitnu službu i sanitetski prijevoz. Trenutno stanje je dosta složeno, 

pogotovo sanitetski prijevoz. Što se misli napraviti? Molim osvrt na stanje osoblja i 

materijalnih resursa i koliko se planira uložiti u 2024.g. u cilju unaprjeđenja stanja? Kada će 

biti isplaćena financijska sredstva djelatnicima OB Virovitica temeljem sudske nagodbe 

Udruge poslodavaca u zdravstvu RH, a vezano za neuvećavanje osnovice za 6% u izračunu 

plaća u javnim službama za razdoblje od prosinca 2015.g. do siječnja 2017.g.?  Prema našim 

saznanjima Ministarstvo financija RH je ovu obvezu spustilo na osnivača (županiju), pa 

molim objašnjenje. U ime našeg Kluba svim slušateljima i vama nazočnima želim 

blagoslovljen Božić i sretnu i uspješnu 2024.g.       

 MARTINA BUNIĆ – pozdravila je nazočne i istakla da je VPŽ osnivač 74 školske 

ustanove (14 matičnih, 52 područne i 8 SŠ i Učenički dom). Sredstva za energente su 

utvrđena kroz decentralizirana sredstva. I u OŠ i u  SŠ postoje ravnatelji kao odgovorne 

osobe. U određenim periodima posljednje 2-3 godine, kada se pojavio Covid, na području 

VPŽ i RH, to je utjecalo na određene uštede. Škole se griju na način da se više ne otvaraju 
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prozori jer je pretoplo u učionici, nego se vrše određene uštede. Mi ne određujemo koliko će 

to biti stupnjeva i smatramo da to trebaju regulirati ravnatelji zajedno sa zaposlenicima 

(domari), koji imaju certifikate za kotlovnice i određuju na koji način će se grijati određena 

školska ustanova, a da potrošnja ne bude prevelika. Mi skoro u svakoj matičnoj školi imamo 

sportske dvorane, one se iznajmljuju, a škole se griju od jutarnjih sati pa do kasnih večernjih 

sati. Nismo povećavali cijenu korištenja školske imovine i sve troškove grijanja dvorana 

moramo pokriti. Dvorane rade i preko vikenda, iznajmljuju se za turnire… Nadamo se da će 

doći bolje vrijeme od ovoga i da nećemo morati vršiti tolike uštede. Smatramo da nije baš 

toliko kritična situacija i nismo mi ti koji ograničavamo ravnateljima, niti zabranjujemo 

grijanje školskih prostorija, dapače. I župan i ja kao pročelnica napominjemo ravnateljima da 

trebaju grijati školske prostore onako kako treba, te ćemo pronaći sredstva u koliko ne bude 

dostatnih decentraliziranih sredstava (to će biti vlastita sredstva VPŽ!) da škole rade kako 

treba. 

 LAHORKA WEISS – pozdravila je nazočne i istakla da je tijekom 2023.g. ZZHM 

kupio 2 nova vozila, od toga 1 za sanitetski prijevoz i 1 za hitan medicinski prijevoz, a osim 

toga smo kupili i 5 polovnih vozila (leasing), što je ukupno 7 vozila! Ukupno je utrošeno 

194.000 €. U planu za 2024.g. imamo 3 nova vozila od čega 2 za sanitetski prijevoz i 1 vozilo 

za hitnu medicinsku službu. Najudaljeniji smo od bilo kakve brze ceste ili autoceste i time 

naša vozila da bi došla do Zagreba ili Osijeka (nekada dnevno i 5 prijevoza), prelaze veliki 

broj kilometara. Time nam se povećavaju troškovi održavanja vozila jer prelazimo preko 

milijun kilometara godišnje. Kako bi se to sve saniramo, vjerujem da će nam pomoći nova 

mreža hitne medicine i sanitetskog prijevoza koja je stupila na snahu sredinom studenog. 

Dobit ćemo veća sredstva od HZZO-a te ćemo imati i više sredstava za ulaganje u opremu i 

djelatnike. Imamo oko 150 zaposlenih uz veliku fluktuaciju djelatnika. Privremenim 

zamjenama i zapošljavanjem na određeno uspijevamo pokriti sve službe. Vjerujem da će 

2024.g., s obzirom da očekujemo znatno veća financijska sredstva, omogućiti i rebalans i još 

veća ulaganja u naš vozni park. Velik broj kilometara i kvarova na voznom parku je rezultat 

toga što smo najudaljeniji od brze ceste ili autoceste i vjerujem da kada se izgradi brza cesta, 

da ćemo smanjiti te troškove voznog parka i sanitetskog prijevoza. Slušateljima i svima vama 

poželjela bih sve najbolje povodom božićnih i novogodišnjih blagdana.  

 BORIS ĆELETA CAR – uvažavam činjenice vezane za problematiku sanitetskog 

prijevoza, no molim vas da u 2024.g,. više ne bude kvarova tijekom sanitetskog prijevoza 

bolesnika! Bilo je takvih slučajeva, pa molim da poduzmete mjere da se to više ne događa!  

 MELITA SIROVICA – pozdravila je nazočne i istakla da kada su u pitanju bila sva 

sredstva koja je Ministarstvo bilo dužno svim zdravstvenim i nezdravstvenim djelatnicima, 

imali smo situacije gdje je Ministarstvo napravilo plan za otplatu svih dugova u 4 faze. Radilo 

se o prekovremenim satima i 6% iz vremena od 2015.-2017.g. Ministarstvo je danas izvršilo 

jednu uplatu (četvrtu ove godine) i oni redovito plaćaju prema planu. Ostao je neplaćen dio od 

6% za prekovremene sate. Udruga poslodavaca nije poslodavac nikome od nas, radi se o 

Ministarstvu zdravstva i VPŽ koja vrši transfere prema našim zdravstvenim ustanovama na 

temelju sporazuma gdje svaka zdravstvena ustanova za pojedinu fazu za koju vršimo isplate 

dostavlja popise zaposlenika sa točnim izračunima dugovanja. Imamo jako lijepo opremljen 

Zavod za javno zdravstvo sa novom zgradom, a Dom zdravlja se obnavlja, kao i njegov vozni 

park. Imaju jako puno automobila, zgrada u lošem stanju, te i dalje planiramo njihovo 

obnavljanje i opremanje. U 2024.g. iz sredstava DZ i izvornog proračuna (nadamo se i 

dodatnih sredstava DEC-a) namjeravamo razvijati i palijativnu skrb jer ju nemamo. Mislim da 

možemo biti zadovoljni sa učinjenim, kao i sa onim što namjeravamo napraviti u budućnosti.  
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 MATE VUKUŠIĆ – Klub vijećnika SDP-HSPD – pozdravio je nazočne i slušatelje. 

Na prošloj sjednici postavila je pitanje Željka Ilijaš Baričević u vezi sirane u Virovitici. Kako 

stojimo s tim jer su mljekari zainteresirani i pretpostavljam da ste s njima u kontaktu. Pitaju 

me što će se s tim desiti? Danas imamo na dnevnom redu nekoliko točaka po pitanju naknada 

za sustave navodnjavanja. Kakva je situacija s tim obzirom na pitanje povrata zemljišta 

familijama plave krvi koje su to uspjele preko EU parlamenta i lobiranja? Koja je količina 

zemljišta u ha koji pripadaju obitelji Drašković? Od 1. siječnja 2024.g. osnivačka prava 

zdravstvenih ustanova prelaze na državu. Očekujete li kakav pomak obzirom na iskustva iz 

2013.g. i sanacije kada je bolnica bila u Master planu? Očekujete li da će tim programom 

kojim će OB Virovitica preuzeti država biti pomaka na bolje? Medicinski sektor je kronično 

dužan svima! Ulaganja u sport su značajna i ja koji se bavim sportom 40-ak godina, smatram 

da je to dobro. Postoji li mogućnost da se razmisli o ukidanju članarina, odnosno smanjenju 

članarina? Iznos od 30-40 €  mjesečno za članarinu u klubovima je značajan iznos za 

obiteljski proračun. Bilo bi dobro da se i na to može utjecati i pomoći! Briga za zdravstvo je 

super jer bez zdravlja nema ničega, ali auti se kvare (pa i novi!). U ZZHM se vodi računa o 

ispravnosti vozila koliko je to moguće! Želim svako dobro svima povodom nailazećih 

blagdana i Sretnu 2024.g.    

 BOJAN MIJOK – u listopadu sam detaljno pojasnio cijelu situaciju oko sirane. Sa 

zakupnikom smo raskinuli ugovor i krenuli u čišćenje sirane. Dezinficiramo i servisiramo 

opremu, pripremamo dokumentaciju za novi natječaj za zakup sirane i radimo novi ugovor. U 

petak imamo sastanak s mljekarima po pitanju proizvodnje mlijeka i sirane. Ugovor smo 

raskinuli sa zakupnikom jer nije uzimao mlijeko s područja VPŽ. Imamo upite svakodnevno i 

mislim da će vrlo brzo to biti riješeno na zajedničku korist. Prioritet će imati mljekari s 

područja VPŽ i pokušat ćemo ih animirati da se pokrene proizvodnja u sirani. Kod sustava 

navodnjavanja situacija je jasna. Svake godine donosimo Programe održavanja i Odluke o 

visini naknade. Prepoznali smo ove godine tešku godinu, pa smo poljoprivrednike oslobodili i 

fiksnog i varijabilnog dijela (70%) od ukupnih troškova. Koliko ha u obuhvatu navodnjavanja 

ima grof Drašković sada ne znam, pa ću vam dostaviti odgovor u pisanom obliku. Gdje je 

dobio zemljište u povrat, naši poljoprivrednici i dalje obrađuju. 

 MATE VUKUŠIĆ – raskid ugovora je o.k. i nevjerojatno je da se takvo što može 

desiti. S obzirom na uložena sredstva u izgradnju sirane (40 mln kn) čudi me da je interes za 

njeno korištenje tako mali?! Mljekari su ti koji bi trebali biti zainteresirani i uključeni u tako 

nešto. Nisam dovoljno u to uključen, no ne mogu vjerovati da razina zainteresiranosti nije 

provjerena prije nego što se ušlo u tako veliku investiciju?! Sirana stoji već 2 godine, a nema 

interesa osim Slovenca koji je taj prostor devastirao!? Vi to opremate, čistite, servisirate, no o 

čijem trošku? Da li će to platiti Slovenac koji je siranu dobio čistu i urednu? Pročelnica 

Hegedušić bi trebala biti upoznata sa povratom zemljišta grofu Draškoviću. Smatram da je 

1997.g. donesena kriva odluka o tome da se to ide vraćati, no dobro. Zakon je zakon, a radi se 

o 10-ak tisuća hektara na razini Virovitičko-podravske županije. Skoro sve državno je bilo 

vlasništvo grofa Draškovića, a na općini Sopje gdje je sustav navodnjavanja, radi se o blizu 

3000 ha. Tamo se išlo sa rješenjima da se može odobriti čak 290 ha za prodaju što je protivno 

zakonu! To bi trebalo spriječiti, ako uopće imate kakve informacije o tome, a ako ne, donijet 

ću vam sve papirnato!  

 DINKO BLAŽEVIĆ -  pozdravio je nazočne i slušatelje i istakao da prema Zakonu o 

zdravstvenoj zaštiti sa 1. siječnja 2024.g. opće i županijske bolnice, koje su do sada bile u 

vlasništvu županija odnosno, Grada Zagreba, prelaze u vlasništvo države. To je jedna od 

reformskih mjera navedenih i u Nacionalnom planu oporavka i otpornosti. Postupak je 

isključivo administrativni gdje krajnji korisnici same javno zdravstvene zaštite ne bi trebali 
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ništa osjetiti. Osim organizacijskih promjena koje će se događati sljedećih mjeseci, poslovanje 

zdravstvenih ustanova je jednoobrazno, što je jedan od uvjeta. Propisano je i objedinjavanje 

javne nabave u minimalnom obujmu od 85%, funkcionalna integracija je jedan od preduvjeta, 

te idemo u drugu fazu reforme. Cilj je jednoobraznost poslovanja, te u konačnici 

racionalizacija troškova. Administrativni postupak kreće početkom godine, država će 

imenovati nova Upravna vijeća koja će razriješiti postojeće ravnatelje, imenovati v.d. 

ravnatelje, te su u roku 3 mjeseca obvezni raspisati natječaj za nove ravnatelje bolničkih 

zdravstvenih ustanova. Taj postupak trajat će vjerojatno do sredine sljedeće godine. Rad 

zdravstvenih ustanova ide i dalje. Cilj je smanjenje liste čekanja, te objedinjena javna nabava. 

Vjerujem da će taj postupak dovesti do jednoobraznog poslovanja, te u konačnici osim 

financijske stabilnosti, donijeti pomake u organizacijskom smislu, te u kvaliteti pružanja 

zdravstvene zaštite.  

 IGOR ANDROVIĆ – ravnatelj je sve rekao, a najbitnije kod tog prijenosa osnivačkih 

prava sa županije na državu, da korisnici tj. pacijenti i dalje imaju jednaku, ako ne i bolju 

uslugu. Nebitno je što piše na tabli bolnice i tko je osnivač, bitna je usluga koju će imati 

pacijenti! Županija će i dalje pomagati našoj bolnici, te smo za iduću godinu izdvojili 

određena sredstva za rekonstrukciju rodilišta. To je projekt koji je počeo ove godine, a bit će 

završen iduće godine, pa ćemo u skladu s mogućnostima pomagati našoj bolnici. Usporedili 

ste 2013.g. i 2015.g. kada je bila sanacija. Tada je bila druga Vlada, a mislim da je ova Vlada 

puno uspješnija, te će puno bolje upravljati bolnicom!      

     DINKO BEGOVIĆ – Klubovi su postavili pitanja, pa prelazimo na pojedinačnu 

raspravu. 

 SANJA KIRIN – ravnatelj OB Virovitica je spomenuo liste čekanja. Zanima me kakva 

je situacija sa listom čekanja u našoj bolnici? S obzirom na izjave ministra da se one moraju 

smanjiti na 270 dana (a znamo da se na pojedine preglede čeka i duže), zanima me kako ste to 

uspjeli riješiti i da li ste to ikako riješili!?   

 IGOR ANDROVIĆ – nisam odgovorio na pitanje za članarine. Kroz taj projekt veliki 

dio sredstava ići će upravo za plaće trenerima. Znamo da su roditelji plaćali članarine i 

najveći dio tih sredstava išao je prvenstveno za plaće. Treneri će biti plaćeni kroz ta sredstva 

pa shodno tome, vjerujem da će to ovisno o politici svakog kluba, utjecati na ukidanje ili bar 

na smanjenje članarina klubova koji će ta sredstva dobiti.   

 DINKO BLAŽEVIĆ – liste čekanja su vrlo aktualna tema posljednjih mjeseci. Sa 

smanjenjem liste čekanja OB Virovitica je krenula odmah nakon naputka ministra koji je 

došao krajem listopada, kao jedan od važnih postavljenih kriterija Nacionalnog plana 

oporavka i otpornosti. Liste čekanja ne bi smjele biti duže od 270 dana za određene postupke. 

U javnosti se o njima nedovoljno komunicira jer treba odvojiti dijagnostičke postupke i 

preglede. Dijagnostički postupci su bili i 450 dana (UZV srca, color dopler krvnih žila donjih 

ekstremiteta i carotida, UZV štitnjače), što je kritično. Moramo razdvojiti prve preglede od 

kontrolnih pregleda, medicinski uvjetovanih i onih po želji pacijenata. To se često 

jednoobrazno promatra, ali fokus su prvi pregledi i za njih je lista čekanja prosječno manja od 

270 dana. Dodatno smo se angažirali (naši liječnici specijalisti) u obliku dopunskog rada u 

poslijepodnevnim satima, pa i subotama. Angažirali smo i vanjske suradnike (specijalisti iz 

KBC-a Osijek većinom) po osnovi uspješne integracije. Tim aktivnostima smo u protekla dva 

mjeseca sveli što se tiče dijagnostike u okvir 270 dana i što se tiče prvih pregleda. Zadatak 

nam je tu dinamiku zadržati sljedećih dvije godine, što neće biti lako. Računamo i na vanjske 

suradnike, kao i na određeni broj naših specijalizanata koji će u međuvremenu položiti 
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specijalistički ispit. Ispoštovat ćemo da se za dijagnostiku i prve preglede spustimo ispod 

prosječnih 270 dana!  

 DINKO BEGOVIĆ – aktualni sat je gotov i iscrpili smo sat vremena. Svim 

slušateljima želim blagoslovljen Božić i sretnu Novu 2024.g. Određujem pauzu od 15 minuta.  

 Nakon pauze nastavilo se s radom prema utvrđenom dnevnom redu. 

 

  

Ad.1.) Usvajanje zapisnika sa 10. sjednice Županijske skupštine  

Zapisnik je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Predsjednik 

je upitao ima li primjedbi na isti? 

Kako primjedbi na zapisnik nije bilo, uslijedilo je izjašnjavanje, te jednoglasno, sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

z a k l j u č a k 

  Ovjerava se zapisnik sa 10. sjednice Županijske skupštine.   

 

 

Ad.2.) Razmatranje prijedloga 2. Izmjena i dopuna Proračuna Virovitičko-

podravske županije sa za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Služba za javne 

financije,  a predlagač Župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio matični Odbor za financije i 

proračun. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

  Kako se za raspravu nije nitko javio, uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 24 glasa za, 

bez glasova protiv i sa 6 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donose se 2. Izmjene i dopune Proračuna Virovitičko-podravske županije sa za 

2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu. 

 

 

 

Ad.3.) Razmatranje Prijedloga Proračuna Virovitičko-podravske županije za 

2024.g. sa projekcijama za 2025. i 2026. godinu 

 

Prijedlog Proračuna je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Služba za 

javne financije, a predlagač Župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio matični Odbor za 

financije i proračun. Uvodno izlaganje podnijet će gospodin župan. 
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IGOR ANDROVIĆ – Proračun iznosi 74.770.000 € i manji je od Proračuna za 2023.g. 

iz razloga što je u uputama za izradu proračuna navedeno da od 1. siječnja županije prestaju 

biti osnivači općih bolnica. Ta prava prenose se na državu od 1. siječnja i to znači da će se 

sredstva za financiranje općih bolnica planirati u državnom proračunu. Zbog toga je 

prijedlog Proračuna i za 2024., ali i s projekcijama za 2025. i 2026.g. manji ove godine. U 

uputama za izradu proračuna navedeno je da se nakon isključenja OB preostala 

decentralizirana sredstva povećaju za 3% što je i uvršteno u proračun. Kada smo dovršili 

proračun, dobili smo obavijest iz Ministarstva financija da će se sredstva DEC-a za školstvo 

povećati dodatnih 2%, a bit će i dodatnih sredstava DEC-a za zdravstvene ustanove. 

Proračun od 74.770.000 € sadrži prihode i rashode same županije, ali i prihode svih 

proračunskih korisnika. Tako se čak 67% proračuna (blizu 50 mln €) odnosi na proračunske 

korisnike, a dio proračuna koji se odnosi na samu županiju iznosi nešto manje od 25 mln €, 

što je oko 33% ukupnog proračuna. Značajniji izvori financiranja same županije su opći 

prihodi i primici, porez na dohodak, porez od igara na sreću su 7.280.000 €. Županija ih 

može koristiti za bilo koju namjeni i za svoje funkcioniranje. Sredstva DEC-a planirana su u 

iznosu od 4.121.000 €, od čega je 2.299.000 € namijenjeno za osnovno školstvo, 1.286.000 € 

za srednje školstvo, a oko 536.000 € namijenjeno je zdravstvenim ustanovama (iako mislim 

da se to povećalo jer smo dobili dodatna sredstva DEC-a za zdravstvo – to će biti u idućem 

rebalansu). Prihodi od pomoći planirani su u iznosu od oko 11,5 mln € i najznačajniji su 

izvor financiranja (sredstva EU i ono što planiramo dobiti za projekte koje sufinancira EU). 

U 2023.g. završili smo izgradnju sustava navodnjavanja Kapinci-Vaška II faza (5 mln €), 

rekonstrukciju objekta za potrebe Centra za podršku, savjetovanje i osnaživanje (Sigurna 

kuća) i završavamo projekt širokopojasnog interneta vrijednosti oko 7 mln €. Dobili smo 

sredstva za izradu projektne dokumentacije za sušionicu povrća (imamo građevinsku 

dozvolu), te pregovaramo s investitorima koji bi bili voljni ulagati u nju. Imamo i 

građevinsku dozvolu za Centar za pametnu poljoprivredu i ICT djelatnosti za što očekujemo 

EU sredstva. Završili smo projekt istraživanja geotermalnih potencijala na području VPŽ (1 

istražna bušotina u Čađavici gdje investitor uskoro kreće u izgradnju elektrane od 20 mw na 

geo terme - najveće u Europi. Danas imamo sastanak sa investitorima iz Engleske koji su 

dobili koncesiju za istražnu bušotinu u Pčeliću gdje bi uskoro trebali krenuti istražni radovi. 

U 2024.g. nastavljaju se projekti koje smo započeli ove godine, a to su Centar za posjetitelje 

dvorac Janković Suhopolje III faza, dvorac u Cabuni koji je trebao biti ove godine, no nije 

zbog poremećaja na tržištu, nastavljamo s projektima energetskih obnova škola (pa možda 

nećemo imati problema s grijanjem kako ste spomenuli na aktualnom satu!), nastavljamo i s 

javnom uslugom prijevoza putnika, izradili smo dokumentaciju za nove sustave 

navodnjavanja (Đolta II faza i sustav navodnjavanja Lukač). Najveće investicije u 2024.g. i 

2025.g. su investicije u obrazovanje – u nove škole, sportske dvorane kroz Nacionalni plan 

oporavka i otpornosti. Cilj je da sva djeca OŠ idu u jednu smjenu. Uz besplatan prijevoz, 

školski obrok i udžbenike cilj je da se uvede jednosmjenski rad na razini cijele RH. U 

proračun smo stavili sredstva za projektnu dokumentaciju, ali ne sredstva za radove budući 

da je rok za prijavu na natječaj srpanj. Nismo sigurni da ćemo do kraja godine početi s 

radovima, a ako krenemo, to ćemo pokriti rebalansom. Od ukupno 9 škola dobili smo 

suglasnost samo za jednu (Pitomaču) gdje ide nova zgrada postojeće škole sa novom 

trodjelnom sportskom dvoranom. Planiramo i novu školu u Orahovici, te dvodjelnu sportsku 

dvoranu. Time bi jednu smjenu imale i srednja i osnovna škola. OŠ J. Kozarca Slatina ima 

novu trodjelnu sportsku dvoranu, ide rekonstrukcija škole E. Kumičića u Slatini,     

rekonstrukcija škole u Gradini, rekonstrukcija škole u Čađavici, rekonstrukcija škole i nova 

dvodjelna dvorana u N. Bukovici. Planiramo i dokumentaciju za novu Gimnaziju sa 

sportskom dvoranom u Virovitici. U DZ planiramo prenamjenu prostora za potrebe 

djelatnosti palijativne skrbi, te sufinanciranje obnove fasade u ambulanti DZ Špišić 
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Bukovica. U proračunu je i nova zgrada Zavoda za hitnu medicinu i izgradnja ambulante u 

G. Bazju što vučemo iz godine u godinu jer čekamo mogućnost otvaranja natječaja. Pored 

tih projekata u proračunu, postoji još niz aktivnosti koje zadovoljavaju javne potrebe svih 

građana. I dalje ćemo raspisivati natječaje za naše udruge, štitimo prava nacionalnih 

manjina, pružamo potporu Hrvatima izvan domovine, sufinanciramo rad i funkcioniranje 

Kazališta i dr. kulturnih institucija, sudjelujemo u obnovi kulturnih i sakralnih objekata, 

pomažemo provedbu niza kulturnih priredbi i manifestacija, provodimo natjecanja učenika, 

osiguravamo sredstva za pomoćnike u nastavi, osiguravamo sredstva za provedbu projekta 

školske sheme, provodimo projekte kojima se osigurava školska prehrana za djecu u riziku 

od siromaštva, stipendije i za visoko obrazovanje, kao i deficitarna srednjoškolska 

zanimanja. Studentima i dalje sufinanciramo prijevoz željeznicom, sufinanciramo rad 

Veleučilišta po „virovitičkom“ modelu, rad Sportske zajednice, a u proračun za iduću godinu 

stavili smo i nabava radnih materijala za učenike (udžbenike osigurava država). Nastavljamo 

sufinancirati kamate na stambene kredite liječnicima, a oni koji su u najmu stana, županija 

im plaća najam. Nastavit ćemo sufinancirati nadstandard u Zavodu za hitnu medicinu za 

kupovinu novih vozila i saniteta. Trećinu sredstava DEC-a koji su nam uzeli od bolnice 

vratili su nam, pa će i tu biti prostora za dodatna nova vozila. Osiguravamo sredstva za rad 

Vatrogasne zajednice VPŽ, rad humanitarnih organizacija CK, HGSS, subvencioniramo 

kamate gospodarstvenicima i poljoprivrednicima, nastavljamo s potporama malih vrijednosti 

za poduzetnike, obrtnike, poljoprivrednike, zakup stanarina u Poduzetničkom inkubatoru, 

rad Turističke zajednice koja preko natječaja pomaže privatnim iznajmljivačima na području 

VPŽ. Do sada smo puno uložili u javnu infrastrukturu od obnove kulturne i prirodne baštine, 

što je povećalo broj dolazaka i noćenja, te je povuklo i privatni sektor da se više angažira. 

Proračun je realan i ostvariv, te u skladu sa mogućnostima. Bude li više prihoda od 

predviđenih, lako ćemo ih rasporediti jer nam ideja ne nedostaje! Otvoreni smo za sve dobre 

prijedloge koji su usmjereni na zadovoljavanje javnih potreba svih naših građana i vjerujem 

da će te svi podržati ovaj proračun! Na nama je da tijekom narednog razdoblja prikupimo 

sve planirane prihode i provedemo sve projekte koje smo ovim proračunom zamislili!    

 

O istom je otvorena rasprava.  

 

ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – pozdravila je nazočne i istakla da će u ovo 

blagdansko vrijeme biti blaga. Svjesna sam da na raspolaganju imamo oko 7 mln € i ne 

možemo pokriti sve želje i htijenja. Posebno me boli što premalo izdvajamo za djelovanje 

mladih. Za prevenciju ovisnosti su se malo povisila sredstva, ali to je još uvijek jako malo s 

obzirom na to kakva je situacija na županiji s ovisnošću. Ne mislim tu samo na droge i 

narkotike, nego i na alkohol, pušenje … Bila bih sretna kada bi se malo više izdvojilo za 

obranu od tuče i vremenskih nepogoda kako bi se pomoglo poljoprivrednicima jer će s 

vremenom biti sve gore. Zabranjeno je pucanje raketama, a mi smo poljoprivredna županija i 

to je kod nas prioritet. To može biti pomoć poljoprivrednicima za kupovinu mreža, za 

kreditne linije, jer samo osiguranje ne pokriva u dovoljnoj mjeri sve. To je moj prijedlog za 

kasniji rebalans jer se u tih 7 mln € može uklopiti sve to skupa!  

 

IGOR ANDROVIĆ – slažem se da je iznos za Savjet mladih mali, no bude li imao 

više aktivnosti, više će i dobiti! No mladi nisu samo u toj stavci. Mladi su i u projektu i 

programu o sportu! Tu su nove sportske dvorane, napravili smo halu za Viroexpo, besplatan 

prijevoz željeznicom, sufinanciramo rad udruga gdje je puno mladih i njihov rad. Kroz cijeli 

proračun može se pronaći puno aktivnosti koje su usmjerene na rad mladih. Kroz potpore 

male vrijednosti – natječaj za poljoprivredu, mi sufinanciramo sve ono što ste vi naveli! Od 

mreže, opreme….Ove godine izdvojili smo oko 100.000 € za 46 korisnika, a nastavit ćemo s 
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tim i iduće godine. Mi ne isplaćujemo sredstva za štete od elementarnih nepogoda, to 

isplaćuje država, no poljoprivrednici su zadovoljni sa isplaćenim odštetama ove godine 

(najveća isplata do sada je bila ove godine). Pomoć poljoprivrednicima je i sustav 

navodnjavanja koji smo napravili. Prošle godine su korišteni 50% jer je bila suša, a ove 

godine je bilo puno padalina, pa nisu puno korišteni. Imat ćemo i potpore za pčelare, te svim 

tim pomažemo poljoprivrednicima.    

 

MATE VUKUŠIĆ – primijetio sam da od 2017.g. ima dosta tzv. copy paste kao i u 

izvješću o radu župana, no ono što nije napravljeno za 4 g., stavlja se u sljedeće 4.g. itd. Naš 

klub će podržati ovaj proračuna kada bude u funkciji sirana, sušionica voća i povrća i kada to 

ne bude na bazi 20 godina kao brza cesta! Bio sam prisutan, mislim na 18 otvaranja, prvi 

puta 2007.g., pa iza toga nekoliko puta, sve dok Sanja Bošnjak kao v.d. županice na moje 

pitanje kada ide brza cesta nije otvoreno rekla zašto to pitam, kada to nije tema jer se papiri 

nisu ni počeli raditi?! Valjda nije znala da se to ne treba tako otvoreno reći! To smo slušali i 

zadnje dvije godine – da kreće u veljači, pa je prolongirano za toplije vrijeme, sve dok 

dožupan Klement nije ovdje pokazao papir sa desetak suglasnosti ministarstava. Obećanja u 

politici su nužna jer je narod teško uvjeriti da ćeš nešto napraviti ako ne obećavaš, a napraviš 

li ili ne, pitanje je umješnosti i mogućnosti! Ovdje imate većinu pa ne sumnjam da ćete 

izglasati proračun, a mi ćemo se suzdržati do realizacije projekata o kojima sam govorio! 

Zdušno ćemo podržati siranu i sušionicu voća i povrća koje su trebale biti prije 20 godina u 

Vladi Ivice Račana. Bilo je zainteresiranosti investitora koji su preko EU htjele u šećeranu i 

to odraditi, ali se nije moglo jer nije bilo dostupno! Taj koji je to radio loše je odradio posao, 

a sada je to župane na vama. Sušionica voća i povrća je fantastičan projekt koji treba 

provesti, obzirom na kapacitet ove županije i brojnost poljoprivrednika sa sve više 

plastenika. OB Virovitica od 1. siječnja 2024.g. više nije predmet proračuna županije. 

Smatram da financijski aspekt ne smije biti presudan u pružanju usluga pacijentima, a nadam 

se da će pacijenti imati i kvalitetniju uslugu nego do sada! Meni osobno je neprihvatljivo biti 

na listi 270 dana  jer 9 mjeseci nije isto za svaku vrstu bolesti. To je previše za progresivne 

bolesti i nadam se da će se to moći promijeniti, pogotovo da brži bude prvi liječnički 

pregled. Zdravlje je broj jedan uz sve ostalo za razvoj!   

 

IGOR ANDROVIĆ – g. Vukušić znam da vi nikada nećete podržati proračun! I kada 

sve što ste nabrojali bude u funkciji, naći će te nešto treće da proračun ne podržite. Sušionica 

voća i povrća je tek projektirana i imamo građevinsku dozvolu. Siranu ćemo staviti u 

funkciju, raspisujemo javni poziv, ima zainteresiranih i vjerujem da će proraditi. Navikli smo 

da vi ne podržavate proračun, no to je vaša politička odluka, a mi imamo većinu. Spomenuli 

ste brzu cestu, a ne vidim gdje je problem jer radovi idu i cesta prema Koriji je zatvorena. U 

javno savjetovanje je jučer ili prekjučer izašla još jedna dionica (Bjelovar-Bulinci). Radovi 

idu od Farkaševca do Bjelovara i od Virovitice do Špišić Bukovice – dakle sa dvije strane se 

gradi brza cesta i ostaje još jedna dionica za natječaj od Bulinca do Špišić Bukovice. Postoji 

mogućnost da u isto vrijeme radovi budu na svim dionicama, pa stoga vjerujem da će ta 

cesta biti gotova kroz 4 godine kako smo i planirali!  

 

MATE VUKUŠIĆ – naravno da brza cesta ide, samo sam spominjao rokove. 

Godinama se slušalo obećanja (predsjednik Milanović kaže narodnim jezikom laganja), a u 

to vrijeme se nije niti mislila, niti se mogla raditi, niti su bili napravljeni projekti, niti ikakav 

papir da bi se to moglo napraviti! Vi ste osobno ovdje rekli u prosincu da radovi na brzoj 

cesti kreću u veljači iduće godine, a naravno da nisu počeli! Morali ste to reći, napravili ste 

otvorenje radova 14.05.2021.g. dva dana prije izbora. Naravno da je to bilo u političku 

svrhu, opravdavam to i nemam ništa protiv. Vi možete reći što želite, no svi smo svjedoci da 
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se brza cesta radi, što je dobro. Osobno nisam zadovoljan što se ne radi sa 4 trake kako su sa 

Prometnog fakulteta prije 15 g. propisali kao nužno, a sada ispada da je promet pao te da to 

ne treba. Ako je studija tako propisala u redu jer ja sam uvijek za struku. Nemam ništa protiv 

ni sušionice povrća ni sirane i rekao sam da ćemo podržati proračun kada prorade! Bitno je 

da se projekti provedu u djelo, a ne samo da slušamo želje i pozdrave kao na radiju. Rekli ste 

da će se raditi škola na postojećoj u Pitomači, da li na osnovnoj ili srednjoj? 

 

IGOR ANDROVIĆ – na osnovnoj školi nova zgrada tako da može biti za sve učenike. 

Postojeća ostaje, a uz nju ide nova zgrada. 

 

MATE VUKUŠIĆ – to podržavam! 

 

DINKO BEGOVIĆ – otišli ste jako u širinu.      

 

Budući da se više nitko nije javio za raspravu, uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 19 

glasova za, 5 glasova protiv i 6 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Proračun Virovitičko-podravske županije za 2024.g. sa projekcijama 

za  2025. i 2026. godinu.  

 

 

 

Ad.4.) Razmatranje prijedloga Odluke o izvršavanju proračuna Virovitičko-

podravske županije za 2024. godinu 

 

Odluka je objavljena na web stranici županije. Nositelj izrade je Služba za javne 

financije,  a predlagač Župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio matični Odbor za financije i 

proračun. 

O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući da se više nitko nije javio za raspravu, uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 19 

glasova za, 5 glasova protiv i 6 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 Donosi se Odluka o izvršavanju proračuna Virovitičko-podravske županije za 

2024. godinu. 

 

 

 

Ad.5.) Razmatranje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

koeficijentima za obračun plaća službenika i namještenika u upravnim tijelima 

Virovitičko-podravske županije 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Služba za poslove 

župana i opće poslove.  

O istom je otvorena rasprava. 
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Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 29 glasova za, 

bez glasova protiv i 1 suzdržanim glasom donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

  

Donosi se Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o koeficijentima za obračun 

plaća službenika i namještenika u upravnim tijelima Virovitičko-podravske županije. 

 

 

 

Ad.6.) Razmatranje prijedloga Odluke o visini turističke pristojbe na području 

Virovitičko-podravske županije za 2025. godinu 

 

Prijedlog  je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

  

Donosi se Odluka o visini turističke pristojbe na području Virovitičko-podravske 

županije za 2025. godinu. 
 

 

 

Ad.7.) Razmatranje Plana građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta sa 

Financijskim planom za 2024. godinu Županijske uprave za ceste Virovitičko-

podravske županije 

 

 Prijedlog  je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je  Županijska uprava 

za ceste.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Plan građenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta sa Financijskim 

planom za 2024. godinu Županijske uprave za ceste Virovitičko-podravske županije. 

 

 

  

 

Ad.8.) Razmatranje Programa Javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti 

Hrvatske gorske službe spašavanja - Stanice Orahovica za 2024. godinu 
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Prijedlog  je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Program Javnih potreba za obavljanje redovite djelatnosti Hrvatske 

gorske službe spašavanja - Stanice Orahovica za 2024. godinu. 
 

 

 

 

Ad.9.) Razmatranje prijedloga Programa rada Županijske skupštine Virovitičko-

podravske županije za 2024. godinu 

 

Prijedlog  je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Služba za pravne 

poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač župan. 

 O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Program rada Županijske skupštine Virovitičko-podravske županije za 

2024. godinu. 
 

 

 

Ad.10.) Razmatranje prijedloga Odluke o raspoređivanju sredstva namijenjenih 

financiranju političkih stranka i nezavisnih vijećnika Županijske skupštine u 

2024. godini  

 

Prijedlog  je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Služba za pravne 

poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač župan. 

 O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o raspoređivanju sredstva namijenjenih financiranju političkih 

stranka i nezavisnih vijećnika Županijske skupštine u 2024. godini. 
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Ad.11.) Razmatranje prijedloga Odluke o davanju u izradu IX. Izmjena i dopuna 

Prostornog plana Virovitičko-podravske županije 

 

Prijedlog  je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

graditeljstvo, zaštitu okoliša i imovinsko pravne poslove, a predlagač župan. Prijedlog je 

razmotrio i prihvatio Odbor za prostorno uređenje, komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša.  

 O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o davanju u izradu IX. Izmjena i dopuna Prostornog plana 

Virovitičko-podravske županije. 

 

 

 

 

Ad.12.) Razmatranje prijedloga Odluke o donošenju VIII. Izmjena i dopuna 

Prostornog plana Virovitičko-podravske županije 

 

Prijedlog Odluke je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni 

odjel za graditeljstvo, zaštitu okoliša i imovinsko pravne poslove, a predlagač župan. 

Prijedlog je razmotrio i prihvatio Odbor za prostorno uređenje, komunalne djelatnosti i zaštitu 

okoliša.  

 O istom je otvorena rasprava. 

 

NIKOLA DENGORICIJA –pozdravio bih zalaganje djelatnika županije i samog 

župana koji je vozio dokumentaciju u Ministarstvo kako bismo dobili suglasnost bez koje ne 

bismo mogli izglasati ove promjene, a županija krenula u velike investicije na području 

energetike! Nije zgodno što s ministarstvom očito imamo problem i što nas doživljavaju kao 

da smo predaleko. Po njihovom planu naša županija ne spada među one koji će imati 

odlagalište otpada. Prošli plan je bio da naš otpad vozimo 80 km po ravnici do Piškornice što 

će nas koštati znatno, no po novom planu mi bi to trebali voziti do N. Gradiške 110 km preko 

brda! Kako god da se jedinice lokalne samouprave organizirale u odvozu otpada, taj trošak će 

napraviti ogromnu cifru za sve njih! Nećemo moći imati jeftinu uslugu odvoza otpada. Tko 

ima trunku ekološke svijesti zna da prijevoz otpada na veće udaljenosti značajno umanjuje 

njegovu vrijednost kao sirovine. Tona opranih čaša od jogurta danas vrijedi 1-2 €, no nitko 

neće doći po njih. Morate ih sami odvesti nekome i time gubite njihovu vrijednost. Županije 

bez svojeg odlagališta i riješenog zbrinjavanja otpada izgledaju kao da su spremne za spajanje 

i možda nam država poručuje što misli s nama raditi u buduće. Ideja da mi vozimo otpad tako 

daleko je za svaku osudu pa molim župana da kaže što možemo učiniti, na koji način možemo 

utjecati?! Ako budete išli prosvjedovati pred ministarstvo ići ću s vama! Mi i jedinice lokalne 

samouprave bi na osnovu njihove ideje trebale napraviti plan gospodarenja, a plan za tako što 

smatram da ne treba niti praviti! To nije vrijedno razmatranja i nije u redu. Siromašna smo 

županija, a tjerati nas da nekome pogodujemo??? Naše građane to će koštati strašno puno! 

Cilj nam je utjecati na njih da izmijene odluku. 
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ZORICA HEGEDUŠIĆ – pozdravila je nazočne i istakla da to nije predmet Odluke. U 

2021.g. donesen je Zakon o gospodarenju otpadom, te je došlo do njegovih  izmjena u 

siječnju 2022.g. za razdoblje 2017.-2022.g. Izmjenama toga plana mi smo pripali CGO-u 

Šagulje. Izgrađena su dva centra (Marišćina i Kaštjun), a dva su bila u izgradnji (Bikarac, 

Biljane Donje), 4 centra su odobrena za EU sufinanciranje (Babina Gora, Lećevica, Lučino 

Razdolje i Piškornica), 3 centra su bila u fazi pripreme dokumentacije za prijavu na EU 

sufinanciranje (Orlovnjak, Šagulje i Zagreb). Mi smo u toj situaciji mogli biti pripojeni 

jednom od ta tri centra i politika države je odredila da se mi pripojimo CGO Šagulje. VPŽ je 

predlagala svoje zasebno rješenje koje bi uključivalo gospodarenje otpadom unutar ove 

županije, no mi ne možemo utjecati na plan donesen od strane države. Taj plan je uključio i 

kružno gospodarenje i veže se za planiranje korištenja EU sredstava za naredno programsko 

razdoblje. To su objektivne okolnosti, a Ministarstvo dostavlja izvješća Europskoj komisiji. 

To nije jednostavno kao što izgleda. U kontekstu kružnog gospodarenja otpadom puno je 

ciljeva, a jedan od njih je da se cijeli otpad ne prevozi u CGO. Zadani cilj je da nakon 

razdvajanja, otpada ostane samo 25% i to bi se prevozilo na CGO. Taj CGO je trenutno u fazi 

izrade projektne dokumentacije, a oni su u izmjene išli i zbog naše županije koju moraju 

pripojiti svom CGO i uzeti u obzir sve te količine, kao i određene tehničke značajke vezane za 

okoliš. Županija i naše općine rade sve što je na nama u pogledu sustava gospodarenja 

otpadom (građevine za gospodarenje otpadom – od reciklažnih dvorišta, sortirnica, 

pretovarnih stanica). Taj sustav ne čini samo CGO, nego sve te građevine koje su velikim 

dijelom već izgrađene na području VPŽ. Plan je do sada doživio puno izmjena, no nismo 

mogli utjecati na konačno rješenje.  

 

NIKOLA DENGORICIJA – silni trud ćemo uložiti i mi i općine i gradovi, a netko s 

vrha će nam baciti naš trud u smeće! Kada otpadu dodate cijenu goriva – to će biti problem. 

Ima puno načina za oporabu otpada, no svejedno odlukom s vrha, sav naš trud će otići u 

propast! Trebalo bi nastojati promijeniti tu njihovu odluku jer zaslužujemo da se naš trud 

nagradi i da nam dobrobiti ostanu ovdje, a ne da ih netko drugi pokupi!       

 

 Kako se za raspravu nije više nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 24 glasa 

za, bez glasova protiv i 6 suzdržanih glasova donesen 

 

z a k l j u č a k 

 

  Donosi se Odluka o donošenju VIII. Izmjena i dopuna Prostornog plana 

Virovitičko-podravske županije. 

 

 

 

Ad.13.) Razmatranje Analize stanja sustava civilne zaštite na području 

Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu 

  

Prijedlog  je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 
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z a k l j u č a k 

 

 Donosi se Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Virovitičko-

podravske županije za 2023. godinu. 

 

 

 

Ad.14.) Razmatranje prijedloga Godišnjeg provedbenog plana unaprjeđenja 

zaštite od požara za područje Virovitičko-podravske županije za 2024. godinu 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Godišnji provedbeni plan unaprjeđenja zaštite od požara za područje 

Virovitičko-podravske županije za 2024. godinu. 
 

 

 

Ad.15.) Razmatranje prijedloga Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite 

Virovitičko-podravske županije za 2024. godinu 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite Virovitičko-podravske 

županije za 2024. godinu. 

 

 

 

Ad.16.) Razmatranje prijedloga Godišnjeg programa korištenja sredstava 

ostvarenih od zakupa, prodaje i davanja na korištenje poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske u 2024. godini  

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava.  
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Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Godišnji program korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje i 

davanja na korištenje poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske u 

2024. godini.  

 

 

 

Ad.17.) Razmatranje prijedloga Programa održavanja sustava javnog 

navodnjavanja Kapinci – Vaška za 2024. godinu 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 24 glasa za, bez 

glasova protiv i 6 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Program održavanja sustava javnog navodnjavanja Kapinci – Vaška za 

2024. godinu. 

 

 

 

Ad.18.) Razmatranje prijedloga Programa održavanja sustava javnog 

navodnjavanja Novi Gradac – Detkovac za 2024. godinu 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – pozdravljam što je cijena ostala ista vezana za sve 

sustave navodnjavanja. Na jednoj od prethodnih sjednica rekli ste da će dodjela županijske 

zemlje i općenito dodjela državnog zemljišta na korištenje biti vezana uz navodnjavanje. Tko 

ima mogućnost navodnjavanja, a ne iskoristi to, neće dobiti zemlju. Da li ste još pri toj odluci 

ili se nešto promijenilo?  

 

BOJAN MIJOK – Program raspolaganja poljoprivrednim državnim zemljištem donosi 

svaka općina za svoje područje. Oni definiraju način dodjele zemljišta, kao i koje kulture će 

biti na području sustava navodnjavanja. Zakon je definirao da sve poljoprivredno zemljište 

obuhvaćeno sustavom navodnjavanja mora isto i koristiti. Poljoprivrednici koji se prijavljuju 

kažu da će koristiti sustave navodnjavanja. Ova godina je imala dosta padalina, pa se sustav 

navodnjavanja nije toliko koristio, no prošle godine su ga svi koristili. Ostajemo pri našoj 

odluci da državno poljoprivredno zemljište koje je obuhvaćeno navodnjavanjem, mora 



22 
 

koristiti sustav navodnjavanja! Oni s nama potpisuju ugovore o sustavu navodnjavanja, ali 

sama dinamika i korištenje vode ovise o vremenskim uvjetima.  

 

Kako se za raspravu nije više nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 30 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Program održavanja sustava javnog navodnjavanja Novi Gradac –     

Detkovac za 2024. godinu. 

 

 

 

Ad.19.) Razmatranje prijedloga Programa održavanja sustava javnog 

navodnjavanja Đolta I. faza za 2024. godinu 

 

 Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

  

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Program održavanja sustava javnog navodnjavanja Đolta I. faza za 

2024. godinu. 

 

 

 

Ad.20.) Razmatranje prijedloga Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za 

navodnjavanje za sustav navodnjavanja Kapinci – Vaška za 2024. godinu 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

  

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 24 glasa za, bez 

glasova protiv i 6 suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za sustav 

navodnjavanja Kapinci – Vaška za 2024. godinu. 

 

 

 

Ad.21.) Razmatranje prijedloga Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za 

navodnjavanje za sustav navodnjavanja Novi Gradac - Detkovac za 2024. godinu 
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Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

  

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za sustav 

navodnjavanja Novi Gradac - Detkovac za 2024. godinu. 
 

 

 

Ad.22.) Razmatranje prijedloga Odluke o visini i obvezi plaćanja naknade za 

navodnjavanje za sustav navodnjavanja Đolta I. faza za 2024. godinu 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

  

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 

Donosi se Odluka o visini i obvezi plaćanja naknade za navodnjavanje za sustav 

navodnjavanja Đolta I. faza za 2024. godinu. 

 

 

 

Ad.23.) Razmatranje prijedloga Odluke o djelomičnom oslobađanju dijela 

naknade za navodnjavanje u 2023. godini 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

  

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 Donosi se Odluka o djelomičnom oslobađanju dijela naknade za navodnjavanje 

u 2023. godini. 
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Ad. 24.) Razmatranje prijedloga Odluke o otpisu potraživanja Virovitičko-

podravske županije po kreditima odobrenim od strane Virovitičko-podravske 

županije za kreditiranje razvitka i obnove poljoprivrede 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

HRVOJE SVOBODA – zašto se taj dug otpisuje? Radi se o cca 360.000 €, pa me 

zanima kakvu poruku šaljemo time što jednima otpisujemo dug, a drugi to redovno otplaćuju? 

 

IVAN HORVAT – dug otpisujemo jer su se stekli uvjeti za to i što su podneseni 

zahtjevi od strane osoba koje su po odredbama Odluke Vlade RH stekli uvjete da im se otpišu 

potraživanja po osnovi kredita Ministarstva poljoprivrede. Najčešće se radi o tzv. traktorima, 

a ta kreditna linija datira od 1997.g. Poslije je bilo još niz kreditnih linija koje su neki 

iskoristili, a ministarstvo i Državna revizija nas potiču da što god možemo otpišemo, ako su se 

stekli uvjeti. Uvjeti su se stekli po nekoliko osnova (neki su umrli, neka poduzeća su otišla u 

stečaj). Zakonski uvjeti postoje, zahtjevi ljudi postoje i u obvezi smo da ta potraživanja 

otpišemo kako bismo svoje financije doveli u red.   

   

MATE VUKUŠIĆ – razumljivo je da se kreditni korisnik hoće riješiti kredita što prije, 

a ovo sa traktorima traje jako dugo. Dodjela ovih kredita, kako, kome i na koji način je naš 

apsurd, no naša država je puna takvih apsurda. Osobno sam apsolutno protiv opraštanja 

tolikih iznosa! Iznos od 360.000 € bi jako dobro došao bilo kojoj našoj zdravstvenoj ustanovi. 

Ako je netko i umro, postoji netko tko je traktor (kredit) naslijedio?! Poruka svima drugima 

koji će se sutra kreditirati je – budite dobri, strpljivi i županija će vam to možda nakon 10-15 

godina oprostiti i nećete to morati platiti. Za mene je to apsurdno! 

 

SANJA KIRIN – s obzirom da sam ja ovdje u Županijskoj skupštini relativno dugo, 

kao i g. Vukušić, pamtim koliko nam se dugo ti traktori provlače. Županija je napravila sve 

što je mogla da potraživanja naplati, no u životu se nekada dese razne situacije. Neki umru, 

neki nađu „rupu u zakonu ili životnoj situaciji“ i dugovi ostaju. Postoji zakonska regulativa 

koja nakon određenog vremena otpisuje sva ta potraživanja i postoji zastara. Najvažnije u 

tome je što je županija stvarno učinila sve što je mogla, a dugove sada treba otpisati. To nije 

poruka budućim korisnicima kredita županije jer se jako dobro prati njihova naplata. Život 

stvarno nekada nekoga donese do zida i razmišljajmo da su to upravo takvi slučajevi!      

 

BOJAN MIJOK – zato mi sada sufinanciramo kamatu na temelju plaćenih anuiteta.  

 

MATE VUKUŠIĆ – g. Mijok to što ste sada rekli nema uopće veze sa ovim! Kolegice 

Sanja ne prihvaćam Vaš stav, razumijem što ste rekli, ali to ne prihvaćam! To smo imali u 

nekoliko navrata poimence, što u ovoj Odluci čak ne vidim. Nije transparentno o kome se radi 

i ne mogu vjerovati da su od tih svih dvadesetak kredita, svi bili toliko rizični?! Nisu valjda 

svi pomrli? Traktori postoje i sve se to dalo naplatiti, samo da je bilo volje. Županija se s tim 

nosila 20 godina uz teške probleme. Sva Ministarstva financija obećavala su da će to riješiti – 

otpisati. Ako će država to napraviti – neka napravi, ali da županija ide opraštati nekome, a 

nekoga da tereti – s tim se ne slažem!  
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SANJA KIRIN – sjetite se kada je Porezna uprava objavila listu svih dužnika od 

privatnih osoba do trgovačkih društava tzv. „listu srama“.  Da je to bilo tako jednostavno 

naplatiti Porezna uprava bi to prva naplatila!  

 

MATE VUKUŠIĆ – tragedija je što Porezna uprava nije mogla naplatiti nešto od 

nekoga što je on napravio! Ovo je sasvim druga situacija – dobio je traktor i ne može mu se to 

naplatiti!? Ovo s Poreznom upravom nema veze, kao niti s njihovom listom poreznih dužnika. 

Tragedija za državu je što se tako radi! Hapse gospodarstvenike za 50 mln poreza, oni to plate 

nakon 3 mjeseca i sve je u redu. Ako ukradem Zagrebačkoj banci 10 mln ja sretan, a ako me 

uhvate vratim i opet dobro?! To može biti samo u Hrvatskoj (možda i u Albaniji)!  

 

Kako se za raspravu nije više nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 18 glasova 

za, 12 glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k  

 

Donosi se Odluka o otpisu potraživanja Virovitičko-podravske županije po 

kreditima odobrenim od strane Virovitičko-podravske županije za kreditiranje razvitka 

i obnove poljoprivrede. 

 

 

 

Ad. 25.) Razmatranje prijedloga Odluke o otpisu potraživanja po osnovi Ugovora 

o sufinanciranju dijela troškova za izgradnju Projekta navodnjavanja 

poljoprivrednog zemljišta Kapinci –Vaška 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 

  

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k  

 

 Donosi se Odluka o otpisu potraživanja po osnovi Ugovora o sufinanciranju 

dijela troškova za izgradnju Projekta navodnjavanja poljoprivrednog zemljišta Kapinci 

–Vaška. 

 

 

 

Ad. 26.) Razmatranje prijedloga Odluke o prijenosu imovine evidentirane u 

poslovnim knjigama Virovitičko-podravske županije 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. 

O istom je otvorena rasprava. 
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Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k  

 

Donosi se Odluka o prijenosu imovine evidentirane u poslovnim knjigama 

Virovitičko-podravske županije. 

 

 

 

Ad.27.) Razmatranje Izvješća o stanju u gospodarstvu Virovitičko-podravske 

županije 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

gospodarstvo i poljoprivredu, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio Odbor za 

gospodarstvo, poljoprivredu i razvoj. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

BORIS ĆALETA CAR – naš Klub zauzeo je stav da nećemo podržati ovo Izvješće pa 

smatram da je moja obveza kao predsjednika Kluba to pojasniti. Izvješće je cjelovito, 

sveobuhvatno i nemamo primjedbi na njegovu tehničku izradu. Ono prati trenutno stanje 

gospodarstva na županiji, no ono je dosta loše u odnosu na druge županije. Smatramo da 

gospodarstvo generira sve sfere društvenog života (kulturu, sport…). Županijska uprava 

zajedno sa Vladom RH morala je puno više napraviti da se gospodarska situacija i 

gospodarska slika na području VPŽ podigne i da nam gospodarstvo ode na viši nivo. Jučer je 

na našoj županiji boravio predsjednik Vlade RH te je održana sjednica Vlade. Smatram da bi 

u takvim situacijama bila prigoda da se otvori neko radno mjesto. Prvenstveno „pucam“ na 

situaciju u gospodarstvu, da bude više radnih mjesta za mlade ljude i mlade obitelji jer 

gospodarstvo direktno generira demografsku situaciju i pronatalitetnu politiku itd. Zbog 

trenutnog stanja gospodarstva nećemo podržati Izvješće! 

 

BOJAN MIJOK – samo da se referiram na g. Vukušića po pitanju Odluke o otpisu 

potraživanja. Prijašnjih godina su se udruživala sredstva Ministarstva poljoprivrede i  županije 

pa se to nije vraćalo kao glavnica. Sada isključivo sufinanciramo kamatu na kredite banaka po 

plaćenim anuitetima i ne želimo se petljati u otpise potraživanja. Bio bih vrlo oprezan kada 

bih rekao da neću glasovati za stanje gospodarstva na našoj županiji! Time se automatski daje 

negativna ocjena našem gospodarstvu i našim poduzetnicima. Oni generiraju prihode, dobiti i 

zapošljavaju ljude! U VPŽ je u 2022.g. poslovalo ukupno 1310 poduzetnika, što je povećanje 

u odnosu na 2021.g. 9,9% što je dobro. Ostvarili su ukupne prihode u iznosu od 7,1 milijardu 

kuna što je 26,6% više u odnosu na 2021.g. Poslovni prihodi čine 99,3% ukupnih prihoda i 

povećani su za 28%. Od 1310 poduzetnika VPŽ u 2022.g. 929 poduzetnika ostvarilo je dobit 

od 476,3 mln kn, što je 18,4% više u odnosu na prethodnu godinu. U 2022.g. tih 1310 

poduzetnika povećali su broj zaposlenih za 2,3%, ukupne prihode za 26,6%, ukupne rashode 

za 28,5% i dobit razdoblja za 18,4%. Neto vrijednost imovine poduzetnika VPŽ 31.12.2022.g. 

iznosila je 8,4 mlrd kn i bilježi povećanje od 10,7%. U 2023.g. sustižemo najbolju 2019.g. 

prije covida u nezaposlenosti i dodatno smanjujemo nezaposlenost za 11%. Vidljiv je i rast 

broja zaposlenih za 642 novozaposlene osobe u 2023.g. što je rast za 3% u odnosu na najbolju 

2019.g. Raste i prosječna neto plaća i u rujnu 2023.g. iznosila je 7.655 kn što je 16% više od 

prosjeka neto plaće u 2022.g. U 2022.g. imali smo 1368 obrta, a u listopadu 2023.g. 1459 

obrta, što je povećanje od 6,6%. BDP u 2020.g. na razini RH iznosio je 50,5 mlrd €, a na VPŽ 
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545 mln €. U 2015.g. BDP na VPŽ je iznosio 5760 €, 2019.g. 7900 €, 2020.g. 7514 €. Vidimo 

da je 2019.g. rekordna, što pokazuje da je porastao za 30,45%, ali je manji u odnosu na 

2019.g. za 4,88%, što je najmanji pad BDP-a u RH! Prosječni pad BDP-a u RH bio je 8,91%. 

u 2020.g. u odnosu na 2019.g. Naš BDP je sedmi najbrže rastući BDP u RH! Rastemo brže od 

14 drugih županija! Zato se ne slažem s vama da našem gospodarstvu treba dati negativnu 

ocjenu. Izvješću možemo dati negativnu ocjenu, no ne dirajmo poduzetnike, neka oni rade 

svoj posao još bolje!   

 

BORIS ĆALETA CAR – Izvješće je cjelovito i sveobuhvatno i svaka vam čast na 

ovim podacima, međutim pročitao sam da Grad Velika Gorica generira preko 15 milijardi 

bruto prometa godišnje, što je više nego naša županija! Volio bih da se indeksira situacija sa 

životnim troškovima da vidimo može li mlada obitelj na našoj županiji kupiti stan, auto, 

osigurati svoje životne potrebe kao u nekoj drugoj županiji. Smatramo da je županijska 

uprava zajedno sa Vladom RH mogla više napraviti za gospodarstvo. U tom smislu nećemo 

podržati Izvješće!          

            

ŽELJKA ILIJAŠ BARIČEVIĆ – iz tablica je vidljivo da su gubitaši u državnom 

vlasništvu na našoj županiji. Kod privatnika se ne može intervenirati, ali u državnim 

poduzećima možemo vidjeti što se dešava  i zašto se to dešava. Tu nisu navedena ta poduzeća 

pa molim (ako se sada to ne može reći) da mi se to dostavi u pisanom obliku i da se pokuša 

promijeniti što se može. U Špišić Bukovici je napravljena sredstvima EU i našim novcima 

čajana. Ideja je bila dobra, no čajana dvije godine stoji prazna, devastirana i nikome ne koristi. 

Podsjeća me na našu mljekaru! Bukovica se niti ne trudi tu bilo što promijeniti! Znam da bi 

stanovnici toga kraja rado s gostima otišli na kavu, čaj, kolač… To je još jedna propala 

investicija. Do kuda se došlo s dječjim vrtićem u Čačincima i kada će se djeca moći vratiti u 

vrtić? 

 

BINKO BEGOVIĆ – dobit ćete pisani odgovor za poslovne subjekte. 

 

SANJA KIRIN - referirala bih se na brojke i pokazatelje,  te riječi g. Ćaleta Cara kako 

jako loše stojimo u gospodarstvu koje je na najnižim granama i kako to ti brojevi pokazuju. 

Ovdje postoji pasus koji ste možda slučajno preskočili ili ga niste vidjeli ili ga namjerno niste 

vidjeli. Citiram „Poznato je da su sjedišta velikih javnih državnih tvrtki, te velikih trgovačkih 

lanaca većinom u Gradu Zagrebu, te se njihovi financijski rezultati i broj zaposlenih 

evidentiraju upravo u toj županiji, a ne u drugim županijama u kojima se također obavlja 

manji ili veći dio njihovih poslovnih aktivnosti“. Sve velike tvrtke i u državnom i u privatnom 

vlasništvu koje se nalaze ovdje nemaju evidentirane ljude ovdje i njihove plaće nisu 

evidentirane u ovom Izvješću. Ovo Izvješće je statistički prikaz nečega što je bilo 2022.g. i 

glasamo za njega, a ne o stanju u gospodarstvu koje je lanjski snijeg i prošao je! Županija i 

njeni pročelnici, razvojna agencija VIDRA i svi koji su uključeni u njezin rad, troše energiju i 

stvaraju preduvjete za bolji razvoj gospodarstva koji je stvarno velik, mada smo na 19., 20. ili 

21. mjestu. Međutim, ako gledamo podatak da je najviše porasla cijena stanova na VPŽ – to 

ne treba puno komentirati. Nekome je čaša polupuna (meni i našem klubu), a nekome 

poluprazna. Mi ćemo podržati ovo Izvješće jer je jako dobro napravljeno i čestitam g. Mijoku 

na tome! 

 

 IGOR ANDROVIĆ – danas glasate za dokument Izvješće, a ne o stanju u 

gospodarstvu VPŽ! Mislim da je Izvješće dobro napravljeno, kao i svaki puta, a stanje u 

gospodarstvu je druga priča o kojoj bi se moglo dugo razgovarati. Nedavno je bila proširena 

sjednica GSV-a i HGK i prezentirano nam je detaljno stanje u gospodarstvu. Ima dobrih i 
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manje dobrih stvari, BDP-om nismo zadovoljni, no to su podaci za 2020.g., a mi smo sada 

skoro u 2024.g.! Rastemo u 7 najbržih županija što je odličan podatak, brže od ostalih 13 

županija i kada dobijemo nove podatke sigurno više nećemo biti na posljednjem mjestu po 

pitanju BDP-a. Imam informaciju da će Razvojna agencija DRAFT upravljati „Kućom čaja“ 

koja je turističko-atraktivni projekt, nisam vidio da je devastiran jer je nedavno sagrađen. 

Špišić Bukovica je općina poznata po proizvodnji ljekovitog bilja, općina gdje raste najbolja 

kamilica u svijetu i taj projekt ima smisla u turističkom obliku. Vrtić u Čačincima nakon 

poplave se rekonstruira (Vlada je dala sredstva za rekonstrukciju i popravak), a radovi su u 

tijeku, te će vjerojatno na proljeće biti gotovi. Hrvatske željeznice ishodile su građevinsku 

dozvolu za povećanje spornog propusta ispod pruge kako iduće kiše ne bi ponovo poplavile 

vrtić.      

 

MATE VUKUŠIĆ – mi smo donijeli odluku nakon čitanja, a sada dvojimo što 

napraviti. Župane molim da nam pojasnite da li glasamo o Izvješću o stanju u gospodarstvu, o 

Izvješću ili samo o stanju u gospodarstvu?  

 

IGOR ANDROVIĆ – o Izvješću (dobacio je iz klupe, op.a.) 

 

Uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 18 glasova za, 10 glasova protiv i 2 suzdržana glasa 

donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 Usvaja se Izvješće o stanju u gospodarstvu Virovitičko-podravske županije. 

 

 

 

 

Ad.28.) Razmatranje Informacije o stanju komunalnog gospodarstva i pružanju 

vodnih usluga na području Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

graditeljstvo, zaštitu okoliša i imovinsko pravne poslove, a predlagač župan. Prijedlog je 

razmotrio i prihvatio Odbor za prostorno uređenje, komunalnu djelatnost i zaštitu okoliša. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prima se na znanje Informacija o stanju komunalnog gospodarstva i pružanju 

vodnih usluga na području Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu. 

 

 

 

Ad.29.) Razmatranje prijedloga Odluke o prijenosu imovine nabavljene u okviru 

projekta „Poboljšanje uvjeta za pružanje primarne zdravstvene zaštite u VPŽ“ – 

KK.08.1.1.02.0002 
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Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač župan.  

O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći  

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o prijenosu imovine nabavljene u okviru projekta „Poboljšanje 

uvjeta za pružanje primarne zdravstvene zaštite u VPŽ“ – KK.08.1.1.02.0002. 

 

 

 

Ad.30.) Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku 

Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica o davanju suglasnosti ravnatelju za 

zaključivanje ugovora: 

 

a) o nabavi usluge opskrbe prirodnim plinom 

b) o nabavi posebne skupine lijekova 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Upravni odjel za 

zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač župan. Predsjednik je istakao da je pod 

podtočkom b)  dodan i četvrti dobavljač Phoenix farmacija d.o.o. Zagreb. 

O istom je otvorena rasprava po obje podtočke. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje posebno po svakoj 

potočki, te je jednoglasno, sa 30 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova 

donesen  zaključak: 

 

a) Daje se suglasnost na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica o 

davanju prethodne suglasnosti ravnatelju za zaključivanje ugovora čija 

pojedinačna vrijednost prelazi 133.000,00 eura, KLASA: 510-03/23-01/4864, 

Urbroj: 2189-43-02/1-23-3 od 7. prosinca 2023. godine za nabavu usluge opskrbe 

prirodnim plinom. 

Ugovor o nabavi usluge opskrbe prirodnim plinom sklopit će se s: 

1. Međimurje-plin d.o.o., Čakovec, Obrtnička 4, OIB: 29035933600 ukupne 

vrijednosti 430.775,25 eura s PDV-om. 

 

 

Potom je uslijedilo izjašnjavanje o podtočki b), te je jednoglasno, sa 30 glasova za, bez 

glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen  zaključak: 

 

b) Daje se suglasnost na Odluku Upravnog vijeća Opće bolnice Virovitica o 

davanju prethodne suglasnosti ravnatelju za zaključivanje ugovora čija 

pojedinačna vrijednost prelazi 133.000,00 eura, KLASA: 510-03/23-01/4864, 
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Urbroj: 2189-43-02/1-23-4 od 7. prosinca 2023. godine za nabavu posebne 

skupine lijekova. 

Ugovor o nabavi posebne skupine lijekova sklopit će se s: 

1. Roche d.o.o., Zagreb, Ulica Grada Vukovara 269a, u vrijednosti od 194.950,98 

euras PDV-om, 

2. Medika d.d., zagreb, Capraška 1, u vrijednosti od 829.504,82 eura s PDV-om, 

3. Oktal Pharma d.o.o., Zagreb, Utinjska 40, u vrijednosti od 830.845,74 eura s 

PDV-om, i 

4. Phoenix farmacija d.o.o. Zagreb, Ozaljska ulica 95, u vrijednosti od 224.030,16 

eura s PDV-om. 

 

 

 

Ad.31.) Razmatranje prijedloga Odluke o osnivanju i imenovanju Savjeta za 

zdravlje Virovitičko-podravske županije 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Služba za pravne 

poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač je Odbor za izbor i imenovanja. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno, sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći  

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o osnivanju i imenovanju Savjeta za zdravlje Virovitičko-

podravske županije. 

 

 

 

 

Ad. 32.) Razmatranje  prijedloga Odluke o osnivanju i imenovanju Županijskog 

povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda Virovitičko-podravske 

županije 

 

Prijedlog je objavljen na web stranici županije. Nositelj izrade je Služba za pravne 

poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač je Odbor za izbor i imenovanja. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno, sa 30 

glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći  

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o osnivanju i imenovanju Županijskog povjerenstva za 

procjenu šteta od prirodnih nepogoda Virovitičko-podravske županije. 
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Povodom nadolazećih blagdana čestitke su svima uputili predsjednik Županijske 

skupštine i župan. 

 

 

Time je iscrpljen dnevni red 11. sjednice, te predsjednik Skupštine zaključuje 

njen rad u 14,10 sati. 

 

 

 

  PROČELNIK                     ZAPISNIČARKA                 PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 

Ivan Horvat, dipl. iur.         Jadranka Miholović        Dinko Begović, dipl. inf. 

 

 

 

 


